
Till Energiminister Ibrahim Baylan 

Risk för fortsatt kraftiga elnätsprishöjningar om inte regleringen av elnätsbolagens intäkter skärps 

Vid flera tillfällen och nu senast den 4/5 2018 i Rapport, har energiministern uttalat sig tydligt 

om att reglerna kring elnätsbolagens intäkter behöver skärpas för att få till rimligare avgifter 

för landets elnätskunder.  

Energimarknadsinspektionen har i en utredning1 kommit med flera förslag för att begränsa 

elnätsbolagens prisökningar. Tidigare har metoderna för att beräkna elnätsbolagens 

intäktsramar, som avgör hur mycket elnätsavgifterna kan höjas, inte framgått tydligt av 

lagstiftningen. Detta har lett till osäkerhet, långa rättsprocesser och en möjlighet till för höga 

intäkter för elnätsbolagen. Denna möjlighet har främst utnyttjats av de tre stora elnätsbolagen.  

Energimarknadsinspektionens förslag kommer att säkerställa att kundernas avgifter blir mer 

rimliga än idag samtidigt som elnätsbolagen också får en rimlig avkastning. Förslagen kommer 

också att minska antalet rättsprocesser. 

Vi anser att det är avgörande att samtliga Energimarknadsinspektionens förslag för att 

elnätsbolagens prisökningar ska kunna dämpas genomförs. Vi har därför en konkret fråga till 

energiminister Ibrahim Baylan: 

Avser regeringen att begränsa elnätsbolagens intäkter till en rimligare nivå genom att besluta 

om Energimarknadsinspektionens samtliga förslag? 
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1 Nya regler för elnätsföretagen inför perioden 2020-2023 ei-r2017-07 


